
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Skatteministeren

Dato: 12. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 90
Vil ministeren i fortsættelse af samrådet 6/2-14 genoverveje og undersøge
mulighederne for at få afdækket, hvorfor der er sket en stigning i antallet af
sager om omklassificering af landbrugsejendomme til beboelsesejendomme,
f.eks. via et udtræk af sager, hvor der er sket et skift fra vurderingskode 5 til
1?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Peder-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
formand
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